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Zapisnik s 1. sjednice Vijeća roditelja 
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                                                                  Dnevni red: 
 
1. Usvajanje zapisnika Vijeća roditelja s prethodne sjednice 
2. Izbor zapisničara 
3. Predstavljanje novih roditelja 

4. Upoznavanje roditelja s programom rada Vijeća roditelja i određivanje datuma 
sjednica 

5. Upoznavanje roditelja  s kurikulumom i nastavnim planom i programom škole 

6. Prijedlozi za unapređenje  odgojno- obrazovnog rada škole (predavanja kliničke 
psihologinje Tanje Sever, zabrana korištenja mobitela u školi,…) 
7. Razno 

 
 
 
 
 
 
Prva točka dnevnog reda; 1.Usvajanje zapisnika Vijeća roditelja sa prethodne 
sjenice: Zapisnik je jednoglasno prihvaćen. 
 
Druga točka dnevnog reda; 2. Izbor zapisničara: Za zapisničara je odabrana Ivana 
Štrbinić - Zidarić. 
 
Treća točka dnevnog reda; 3. Predstavljanje novih roditelja: Novi roditelji su se 
predstavili. Predstavila se i nova školska psihologinja koja je pročitala izvješće o provedbi 
preventivnih zdravstvenih programa. Poseban naglasak je na prevenciji nasilja ove 
nastavne godine, o čemu je par riječi rekao i ravnatelj. Na upit roditelja o terminima 
razgovora s djecom vezano za problematiku nasilja, ravnatelj i psihologinja su odgovorili 
da će se o tome razgovarati na satovima razredne zajednice ( uz nazočnost školske 
psihologinje). 
Željka Marković je predložila da se i roditelji i svi učitelji uključe u takve razgovore. 
Ravnatelj je rekao da će se savjetovati sa vanjskim suradnicima iz Službe za mentalno 
zdravlje Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske Županije o mogućnosti održavanja 
predavanja. 
 



Četvrta točka dnevnog reda; 4. Upoznavanje roditelja s programom rada Vijeća 
roditelja i određivanje datuma sjednica: Dogovoreni su termini za održavanje još tri 
sjednice Vijeća roditelja (29.11.2023., 20.3.2024. i 22.5.2024. u 17 h). 
 
Peta točka dnevnog reda; 5. Upoznavanje roditelja  s kurikulumom i nastavnim 
planom i programom škole: Odrađena je prezentacija od strane ravnatelja. Jedna mama 
je postavila upit o organizaciji dopunske nastave iz matematike. 
Ravnatelj je ukratko naveo i radnje koje se poduzimaju u cilju zaštite i sigurnosti učenika 
za vrijeme boravka u školi. Naglasio je da učenici nemaju mogućnost izlaska iz škole za 
vrijeme nastave. Odvajanjem učenika razredne nastave od starijih povećava se njihova 
sigurnost.  Dežurstva učitelja se obavljaju savjesno. Postojeći videonadzor se koristi samo 
prema potrebi (nezgoda i slično). Velika većina roditelja se slaže da djeca ne napuštaju 
školsku zgradu za vrijeme slobodnih satova zbog sigurnosti djece. 
Obzirom da sve više učenika dolazi s biciklima u školu, u planu je nabavka stalka za 
ostavljanje bicikala. 
Ravnatelj je iznio da je u planu postavljanje rampe kod ulaza da bi se spriječilo 
nedozvoljeno parkiranje u dvorište škole. Tu je problem dostava u đački dom, jer zbog 
dostave škola ne može zatvoriti vrata. 
I dalje postoji problem ne izgradnje školske dvorane. Građevinska dozvola je istekla, treba 
napraviti novi projekt tako da od dvorane u skoroj budućnosti neće biti ništa. 
Planira se urediti zeleni pojas oko škole. 
 
Šesta točka dnevnog reda; 6. Prijedlozi za unapređenje  odgojno- obrazovnog rada 
škole (predavanja kliničke psihologinje Tanje Sever, zabrana korištenja mobitela u 
školi,…): Ravnatelj je objasnio da bi djeca smjela donositi mobitele u školu, ali ih ne bi 
smjeli koristiti. Roditelji su jednoglasno podržali takvu odluku. Vezano za sistematske 
preglede i cijepljenja učenika, ravnatelj se obavezao da će sve roditelje unaprijed 
informirati o bilo kakvim zdravstvenim mjerama nad djecom, obzirom da dosta roditelja ne 
želi cijepiti djecu.   
 
Sedma točka dnevnog reda; 7. Razno: Predloženo je da se učenicima produženog 
boravka omogući odlaganje školskih torbi na sigurno mjesto. Ravnatelj je predložio 
svlačionice. Na pitanje o mogućnosti organizacije ručka za učenike koji ne pohađaju 
produženi boravak, ravnatelj je odgovorio da škola nema logističkih mogućnosti za tako 
nešto. Roditelji četvrtih razreda  o većem izboru izvannastavnih aktivnosti (sport,…). 
Ravnatelj je odgovorio da se planira uvesti nogomet, škola košarke. 
Marina Pavičević je komentirala da su roditelji više puta u zadnje dvije godine davali razne 
prijedloge koji nisu realizirani. Željka Marković se nada da će se na tome poraditi i očekuje 
da će svi učitelji nazočiti predavanju Tanje Sever čime će se doprinijeti sveopćem 
zadovoljstvu u školi.                                                 


